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In this book, we talk about graphics that create relationship with us. It is not only a
relationship between audience and the entity, like what we would get from reading a
flyer or seeing a poster, but a more intimate relationship with our lives. This
relationship encompasses all design disciplines - including graphic design, fashion
design, interior design and industrial design, etc. 
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Most of us can recognize the value of good design in major undertakings such as
building a house; few of us give it much thought in our daily items. To a lot of people,
design is like a trend, but rather an art of making objects look beautiful. It is true that
many designers are going under the trend, however, good design isn’t reliant on
anything. ‘Graphics Alive’ brings you to discover this omnipresent power of
‘graphics being alive’ around us. From big to small, from head to toe, the survey
comprises of study of top international brands to unique projects by design experts
and also up-and-coming designers.
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屋子里的墙壁等用具的花纹设计，200左右比较好，当时卖的很火，没有收藏但也不遗
憾

-----------------------------
要pdf格式电子印刷版的找我~

-----------------------------
六成新~谁买？

-----------------------------
RMIT bookshop GREAT..

-----------------------------
公司的书。。。

-----------------------------
灰常年轻，灰常新潮

-----------------------------
很酷的说。

-----------------------------
生活中的平面设计。推荐阅读，即使你不做平面，这里面充满想象。

-----------------------------
Victionary的书总是又贵又好看

-----------------------------
在龙媒站着看了许久还是决定拿回家，蜀黍的坚决影响到了我。

-----------------------------
很想去fox hotel实地看看



-----------------------------
真可惜， 当时竟然拆散了这本书，现在找不到了，遗憾

-----------------------------
有书 请加Q5714-67433

-----------------------------
我有这本书得JPG，要得Q 我743511682

-----------------------------
偏向于插画的设计．很好的应用在生活中

-----------------------------
深圳买设计书的，你公司想要设计的书，可以找我，可以送到公司，先了解在卖，有需
要可以打我手机13613050804

-----------------------------
今天上材料體現課的時候,丁已老師給我看的....裡面部分東西不錯不錯....值得一看

-----------------------------
朋友圈里：几乎人手一本 ～～

-----------------------------
前段时间在广告公司实习的时候看过 一本很不错的时尚设计书
以插图和很潮的设计为主

-----------------------------
很老很经典的平面书

-----------------------------
Graphics Alive_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd


书评

要pdf格式电子印刷版的找我~
http://auction1.taobao.com/auction/0/item_detail-0db1-8a6bfac8b91a7f3de6382899f
5902129.jhtml  

-----------------------------
偶上班时候买的 因为会有专门卖进口书籍的那些人拿书来
纸张印刷很好～～最后折扣了150元买的 里面比较多的是平面矢量的图案，
运用到实际环境中 时尚的图案～～～可以用来借鉴^^  

-----------------------------
生活设计，这是本特好的书，好东西需要大家来读；来认可！！我这里www.gsdcd.cn
有更详细的介绍哦！  

-----------------------------
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